
;                           Z á p i s n i c a  

                         z riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

         konaného dňa 17.05.2021  o 18.00 hod.  

                       v malej sále  kultúrneho domu  vo  Valaskej Dubovej   

 

 

 

Prítomní:     Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Zapisovateľka:               Mgr. Jana Varivová  

 

Navrhovatelia a overovatelia zápisnice:  Mgr. Martin Kereškéni, Ing. Jozef Kendera 

 

NÁVRH  PROGRAMU  ROKOVANIA : 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Vyhodnotenie súťaže prenájmu pozemku 

4. Vysporiadanie ciest 

5. Odchyt psov 

6. Prebiehajúce investičné akcie v obci 

7. Vývoz BRKO 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Uznesenie 

11. Záver        

 

Prítomných poslancov: 6 

Neprítomných: 1 

Ospravedlnení:1 

 

K bodu č.  1:  Otvorenie zasadnutia  

 

Starosta prečítal prítomným program rokovania, nakoľko neboli námietky ani doplnenia dal 

o programe rokovania hlasovať. 

 

U z n e s e n i e  č. 06 /2021 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva prijaté na 

rokovaní dňa 17.05.2021  vo Valaskej Dubovej 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 17.05.2021   

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Vyhodnotenie súťaže prenájmu pozemku 

4. Vysporiadanie ciest 

5. Odchyt psov 

6. Prebiehajúce investičné akcie v obci 

7. Vývoz BRKO 

8. Rôzne 

9. Diskusia 



10. Uznesenie 

11. Záver        

 

  

Na hlasovaní sa zúčastnili  6  poslanci 

Hlasovali za 6 poslanci :JUDr. Kadubec, Mgr. Kereškéni, Laco ,Mgr. Jantek, Ing. Kendera,  

Mgr. Zajac,  

Nezúčastnil sa 1  poslanec:  JUDr. Lúčanová  

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0  

 

K bodu č. 2: Voľba zapisovateľa, navrhovateľov zápisnice a overovateľov zápisnice 

 

U z n e s e n i e  č. 07 /2021 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva prijaté na 

rokovaní dňa 17.05.2021  vo Valaskej Dubovej 

 

Obecné zastupiteľstvo určuje:  

a) za zapisovateľku zápisnice Mgr. Janu Varivovú 

b) za navrhovateľov a overovateľov zápisnice : Mgr. Martin Kereškéni, Ing. Jozef Kendera 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili  6  poslanci 

Hlasovali za 6 poslanci :JUDr. Kadubec, Mgr. Kereškéni, Laco ,Mgr. Jantek, Ing. Kendera,  

Mgr. Zajac,  

Nezúčastnil sa 1  poslanec:  JUDr. Lúčanová  

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0  

 

 

K bodu č. 3:  Vyhodnotenie súťaže prenájmu pozemku 

 

Starosta informoval prítomných o výsledkoch vyhodnotenia verejnej obchodnej súťaže, ktorá 

bola vyhlásená v zmysle  U z n e s e n i e  č.  03  /2021 z riadneho zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva prijaté na rokovaní dňa 24.02.2021  vo Valaskej Dubovej. Do verejnej 

obchodnej súťaže sa nikto neprihlásil, preto môžeme konštatovať, že bola neúspešná. 

Pôvodný záujemca stiahol svoju žiadosť o nájom, vzhľadom na negatívne stanoviská od 

občanov. 

 

U z n e s e n i e  č. 08 /2021 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva prijaté na 

rokovaní dňa 17.05.2021  vo Valaskej Dubovej 

 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že verejná obchodná súťaž nebola úspešná. 

 

 

K bodu č.4  Vysporiadanie ciest 

 

Starosta informoval o prebiehajúcich prácach na pasportizácií ciest v obci. Na to aby sa obec 

mohla zapájať do projektov v oblasti rekonštrukcie ciest a ich povrchov musí byť 100 % 

vlastníkom ciest v obci. Vykonáva sa pasport ciest a na jeho základe sa osloví právna firma, 

ktorá bude zastrešovať právny stav a vysporiadanie ciest v obci. Cena za tieto práce sa bude 



odvíjať  podľa počtu m2 vysporiadaných ciest. Zatiaľ sa rokovalo s firmou BUKNA s.r.o., 

ktorá tieto práce vykonáva úspešne aj v okolitých obciach. 

 

U z n e s e n i e  č. 09 /2021 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva prijaté na 

rokovaní dňa 17.05.2021  vo Valaskej Dubovej 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu, že obec dala vypracovať pasport ciest 

a po jeho dopracovaní bude rokovať s právnou firmou na vysporiadaní pozemkov. 

 

 

K bodu č. 5 Odchyt psov 

 

V zmysle novely zákona č. 184/2018 Z. z., má obec povinnosť zabezpečiť odchyt túlavých 

psov na svojom území a preto musí mať zmluvu so spoločnosťou zaoberajúcou sa odchytom 

psov. Musí to byť kvalifikovaná osoba. Obce Dolného Liptova vytvorili odchytovú stanicu 

v obci Likavka. Obec Likavka sa podujala tento odchyt zastrešovať a takto odchytené zvieratá 

umiestňovať na území svojej obce. Odchyt bude realizovať veterinárny lekár. 

 

U z n e s e n i e  č. 10 /2021 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva prijaté na 

rokovaní dňa 17.05.2021  vo Valaskej Dubovej 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje mandát starostu na podpísanie zmluvy s veterinárnym 

lekárom na odchyt túlavých psov v obci Valaská Dubová 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili  6  poslanci 

Hlasovali za 6 poslanci :JUDr. Kadubec, Mgr. Kereškéni, Laco ,Mgr. Jantek, Ing. Kendera,  

Mgr. Zajac,  

Nezúčastnil sa 1  poslanec:  JUDr. Lúčanová  

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0  

 

K bodu č. 6 Prebiehajúce akcie 

 

Starosta informoval prítomných o prebiehajúcich investičných akciách v obci. Ide 

o rekonštrukciu zasadacej miestnosti obecného úradu. Rekonštrukcia prebehla aj vďaka 

finančnej dotácií určenej na vybavenie kancelárskym nábytkom a zariadením sa nám podarilo 

zrekonštruovať, zmodernizovať a sfunkčniť priestor starej zasadacej miestnosti. 

Nakoľko miestnosť bola do značnej miery znehodnotená predchádzajúcim zatekaním zo strechy 

bola potrebná aj stavená úprava. V rámci prác sa vykonalo zníženie a zateplenie stropu, omietky 

stien, výmena elektroinštalácie, vyrovnanie a pokládka novej podlahy, multimediálne ozvučenie, 

úsporné LED osvetlenie, zakúpil sa aj televízor slúžiaci na prezentácie v rámci rôznych aktivít 

ako zasadnutí OZ, porád, návštev a pod. Snažili sme sa tu preniesť aj symboliku dubu, teda časti 

názvu našej obce, tú sme zhmotnili v krásnych dubových stoloch a stojanoch na vlajky. 

V rámci obecného úradu nám vznikol viacúčelový priestor slúžiaci na reprezentáciu pri 

slávnostných príležitostiach, zasadnutí OZ a rôznych udalostiach 

Ďalej momentálne prebieha rekonštrukcia kotolne v priestoroch KD, v ktorej sa mení spôsob 

vykurovania priestorov KD, MŠ a OCÚ z tuhého paliva na peletky, splyňovanie dreva a štiepky. 

 

Pripravujeme: 

- Asfaltovanie ciest pri p. Kržkovi a Kučerovi – Starosta položil otázku poslancom, akým 

spôsobom navrhujú realizáciu tejto cesty, nakoľko na OCU je iba jeden zamestnanec a nie je 



možné túto prácu takto realizovať. Ide o plochu cca 90 m2 a cena cez firmu by bola približne 

2500,00 Eur. Starosta navrhuje asfaltovanie tejto cesty prostredníctvom firmy. 

- V mesiaci jún/júl 2021 sa bude realizovať oprava výtlkov v obci na obecných komunikáciách. 

Na tento účel bol zakúpený poslancami schválený stroj – infraset 

- Položenie odvodňovacích rúr medzi kostolom a Jánošíkovou krčmou – je to rovnaká situácia ako 

pri p. Kržkovi a Kučerovi a ide o úsek cca 100m2 

 

K bodu č. 7 Vývoz BRKO 

 

Od 1.1. 2021 má obec povinnosť zaviesť zber BRKO (biologicky rozložiteľný komunálny 

odpad). Obce Liptova zriadili väčšinou centrálne zberné miesta. Doba začiatku realizácie 

zberu  je predĺžená na 01.06.2021. 

V prepočte zber jednej nádoby na BRKO stojí 20Eur/ks. Je aj ponuka na 12 Eur/ks pod 

podmienkou, že v obci budú umiestnené aspoň 3 takéto nádoby. Zber prebieha 1x týždenne. 

Na zber takéhoto odpadu sa využívajú špeciálne nádoby na to prispôsobené. Aby sa predišlo 

ich prevráteniu, rozneseniu zvieratami resp. znečistením inými zložkami odpadu, starosta 

navrhol zakúpiť špeciálne hermeticky uzatvorené nádoby s betónovým podkladom. Jej cena je 

170,00 Eur za betónovú paletu a 300,00 Eur za kôš ( ceny sú bez DPH) 

 

U z n e s e n i e  č.  11  /2021 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva prijaté na 

rokovaní dňa 17.05.2021  vo Valaskej Dubovej 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  zakúpenie nádob na BRKO podľa popisu 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili  6  poslanci 

Hlasovali za 6 poslanci :JUDr. Kadubec, Mgr. Kereškéni, Laco ,Mgr. Jantek, Ing. Kendera,  

Mgr. Zajac,  

Nezúčastnil sa 1  poslanec:  JUDr. Lúčanová  

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0  

        

 

K bodu č. 7  Rôzne 

 

1. Oprava Mercedes Unimog – auto sa nachádza na kompletnej oprave v servise ( ide 

o opravu  bŕzd, čapov, prevodovky, elektroinštalácie, kardanov, pieskovanie) 

2. Detské ihrisko – od občanov starosta dostával dotaz na rekonštrukciu detského ihriska, 

ktoré sa nachádza v areáli bývalej ZŠ. Ihrisko je v súčasnosti v dezolátnom stave 

a urgentne potrebuje rekonštrukciu. Ide pritom o jediné detské ihrisko v obci. 

Ihrisko musí spĺňať bezpečnostné prvky a prejsť kontrolou, prípadne certifikáciou 

prvkov. 

 

U z n e s e n i e  č.  12  /2021 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva prijaté na 

rokovaní dňa 17.05.2021  vo Valaskej Dubovej 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer s realizáciou detského ihriska a zakúpenie prvkov 

ihriska  v sume 5000,00 Eur. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili  6  poslanci 



Hlasovali za 6 poslanci :JUDr. Kadubec, Mgr. Kereškéni, Laco ,Mgr. Jantek, Ing. Kendera,  

Mgr. Zajac,  

Nezúčastnil sa 1  poslanec:  JUDr. Lúčanová  

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0  

        

 

3. Obec by chcela realizovať výstavbu centrálneho kompostoviska, na tento účel 

prisľúbil Urbár zabezpečenie dreva 

4. výkop odvodnenia – p. Čižmárová. P. Čižmárovej bol zaslaný list s vyjadrením obce 

a čaká sa na jej písomnú odpoveď. Poslanec Zajac požiadal o to aby sa p. Čižmárová 

finančne taktiež podieľala na tomto výkope.  

5. Odstránenie železnej garáže- starosta navrhol odstránenie starej železnej garáže 

a následne zakúpenie a osadenie novej vedľa nového skladu štiepky. Najskôr však 

prebehne vypratanie starej garáže a upratanie dvora pri MŠ. 

6. Školská ulica – je potrebné dokončiť rekonštrukciu školskej ulice, ktorá je 

v dezolátnom stave a zároveň by sa mohlo pristúpiť k rozšíreniu cestnej komunikácie 

nad p. Lučanom odobratím časti hliny z kopca. 

 

 

K bodu č. 8 Diskusia  
1. P. Zajac – na hlavnej ceste je potrebné zakopať jamy po realizácií odvodnenia – 

starosta vysvetlil že, treba tu uložiť rúry, osadiť vpuste a zapíliť asfalt. Tento úsek je 

v pláne realizovať, čaká sa na vhodné počasie. 

2. p. Kereškéni informoval o ekologickej aktivite našich poľovníkov z Poľovníckeho 

združenia Likava - Choč z 15.5.2021, išlo o zber odpadkov v chotári našej obce. 

Vyzbierali cca. 700 kg odpadu, okrem iného autobatérie, pneumatiky, železá, plasty. 

Vyjadril názor, ak sa tento problém nebude riešiť, nezodpovední občania neprestanú 

vyvážať odpad do prírody, zvlášť keď si zvyknú, že to po nich každoročne niekto 

uprace. Navrhuje problém riešiť vyhlásením v obecnom rozhlase - upozornením na 

udeľovanie pokút takýmto občanom vyvážajúcim odpad do prírody a inštalovaním 

kamier resp. fotopasce. Starosta vysvetlil, že s osadením kamier na týchto miestach je 

problém z hľadiska napájania elektrikou. 

3. Martin Kereškéni sa ďalej pýtal na prebiehajúce výberové konanie na funkciu 

riaditeľky MŠ v obci. Starosta odpovedal, že výberové konanie bolo opakovane 

vyhlásené, nakoľko sa na funkciu nik neprihlásil. 

4. Ďalej sa pýtal na prebiehajúce asistované sčítanie obyvateľov. Ekonómka informovala, 

že v našej obci sa nesčítalo 25 ľudí." 

 

K bodu č. 9 Uznesenie 

 

Uznesenia boli schvaľované  priebežne. 

 

K bodu č. 10  Záver 
Starosta poďakoval prítomným  za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

Zápisnicu napísal:  Mgr. Jana Varivová 

 

Overovatelia:   Mgr. Martin Kereškéni         .......................................... 

              Ing. Jozef Kendera           ...........................................   


